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Bijlage 4 

 

Onderwerp: uitwerking Toezeggingenlijst september behorende bij raadsmededeling 

BM2003896. 

 

In de Toezeggingenlijst voor september staan vier punten die betrekking hebben op de 

herziening van de busbediening in Dinteloord. 

 

Punt 42 

“De wethouder zegt toe schriftelijk te reageren op het opheffen van de bushaltes in het centrum van 

Dinteloord en het standpunt van het college daarover.” 

 

Beantwoording: 

Wethouder en college hechten veel waarde aan de bereikbaarheid van haar kernen en aan de 

bereikbaarheid van belangrijke bestemmingen buiten de gemeente. Denk hierbij aan scholen, 

bedrijven, treinstations, zorgvoorzieningen en uitgaansgelegenheden. Bewoners en bezoekers 

moeten zich makkelijk kunnen verplaatsen, ook met het openbaar vervoer. Het opheffen van een 

bushalte lijkt hier strijdig mee, maar feitelijk gaat het om een verplaatsing. Het gaat echter wel 

om een verplaatsing van het centrum van Dinteloord naar de rand van de kern. Dat is niet de 

verbetering die wij wensen voor het openbaar vervoer. Wij hebben dit wel te bezien tegen de 

achtergrond en in de context van het grotere geheel waarin de afweging is gemaakt: het proces 

van de provincie voor de nieuwe aanbesteding van het openbaar vervoer en de daaruit volgende 

opgave van de transitiestrategie gedeelde mobiliteit. Niet meedoen aan deze opgave was feitelijk 

geen optie, dan zetten we onszelf buitenspel wat enkel zou leiden tot onzekerheid en het uit 

handen geven van invloed en inspraak. In deze opgave heeft de provincie verschillende doelen 

en ambities gesteld, zoals het opwaarderen van de lijn 310 tot hoogwaardig openbaar vervoer. 

Als college zien wij daar de meerwaarde van in voor de bereikbaarheid van Dinteloord en van de 

gehele gemeente. Het biedt de door ons gewenste verbetering en geeft ook zicht op aansluiting 

op goed openbaar vervoer op de lange termijn. De gemeente wil daarom zo goed mogelijk 

verbonden worden met deze HOV-lijn en tevens de andere streekbussen en de buurtbussen 

behouden. De provincie heeft aangegeven dit niet te kunnen bieden met de huidige situatie in 

Dinteloord. Alles afwegende is het zo ontstane resultaat, behoud van streekbussen met 

aansluiting op de HOV-lijn maar niet in het centrum, voor het college een acceptabel compromis. 

Het college stelt wel als voorwaarde dat de buurtbus wordt doorgetrokken naar de nieuwe halte. 

Het college prefereert deze keus nadrukkelijk boven het willen vasthouden aan de huidige 

situatie en dan te moeten afwachten of, en zo ja welke bussen er in de toekomst zullen halteren 

in Dinteloord. Anders gezegd: wij hebben liever zekerheid over een 7 dan hopen op een 9 en 

geconfronteerd worden met een 5. Bovendien hebben wij nu door de constructieve en 

proactieve deelname aan de uitwerking van de transitiestrategie gedeelde mobiliteit de invloed 

en inspraak om van die 7 een 8 te maken. Niet alleen voor Dinteloord, maar voor de gehele 

gemeente. 
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Punt 53 

“De wethouder zegt toe de raad te informeren over het verloop van de gesprekken om de buurtbus te 

laten rijden van het centrum van Dinteloord naar de bushalte.” 

 

Beantwoording: 

Voor de gemeente is het doortrekken van buurtbus 200 uit Fijnaart onlosmakelijk verbonden met 

het verplaatsen van de halte van het Zuideinde naar de rotonde. Dit is dan ook zo ingebracht in 

de verschillende werksessies en overleggen van de opgave van de transitiestrategie gedeelde 

mobiliteit. Aanvullend heeft Arriva in haar Exploitatieplan 2021, waarin de wijzigingen staan voor 

de dienstregeling die met het nieuwe jaar ingaat, opgenomen: “…en kan desgewenst reizen met 

buurtbus 200, die de route door Dinteloord blijft rijden en aansluiting biedt op de ‘grote’ bus bij 

de nieuwe halte bij de rotonde.” Daarmee heeft de vervoerder uitgesproken de buurtbus te 

verlengen naar de nieuwe halte. 

 

Punt 54 

“De wethouder zegt toe in voorbereiding van de in te dienen motie over de busvoorziening in 

Dinteloord hiertoe relevante informatie aan te zullen leveren.” 

 

Beantwoording: 

Zie bijlage 3 voor een uitgebreide toelichting op de achtergrond en context van de opgave 

transitiestrategie gedeelde mobiliteit en op de keuzes en afwegingen die zijn gemaakt. 

 

Punt 55 

“De wethouder zegt toe in de lobby rondom het busvervoer ook te kijken naar een directe 

busverbinding naar het nieuwe Bravis ziekenhuis.” 

 

Beantwoording: 

In de opgave van de transitiestrategie gedeelde mobiliteit spelen meer zaken dan enkel de 

situatie in Dinteloord. Ook andere wensen en aandachtspunten brengt de gemeente in in de 

werksessies en overleggen. De behoefte aan een algemene verbetering van de verbinding met 

Roosendaal is er een van. Ook vragen we specifiek om aandacht voor de verbinding met het 

Bravis-ziekenhuis. Nu is de gemeente per bus rechtstreeks verbonden met de locatie in Bergen 

op Zoom. Een van de concrete wensen die we hebben meegegeven is dat die rechtstreekse 

verbinding ook na 2025 behouden blijft als Bravis is verhuisd naar Roosendaal. Dit maakt ook 

deel uit van de gemaakte intentieafspraken en de concept-uitgangspunten die worden opgesteld. 

 

Deze concept-uitgangspunten worden uitgewerkt in een zogenaamde placemat. Deze wordt voor 

elke regiogemeente opgesteld en bevat beknopt de afspraken met de provincie voor de lokale 

uitwerking van de transitiestrategie gedeelde mobiliteit. De placemat vormt de basis voor de 

uitgangspunten die later dit jaar bestuurlijk worden vastgesteld. In de concept-placemat voor de 

gemeente Steenbergen is het volgende opgenomen over de verbinding met Roosendaal: 
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- “Er ligt een ontwikkelopgave voor een betere ov-verbinding naar Roosendaal met de 

komst van het Bravis Ziekenhuis in 2025. 

- Naast de aanscherpingsvraag op lijn 111 is er met gemeente Roosendaal ook besproken 

om mogelijkheden voor verbetering van de verbinding tussen Steenbergen en Roosendaal 

te onderzoeken.  

- Dinteloord wordt momenteel bediend door de BravoFlex-pilot van de gemeente Moerdijk. 

De gemeente wil graag geïnformeerd worden over het functioneren hiervan, ook om te 

kunnen bezien wat de mogelijkheden kunnen zijn voor de gemeente. Dit ook omdat de 

twee grote buurgemeenten Bergen op Zoom en Roosendaal ook BravoFlex hebben en 

e.e.a. wellicht aan elkaar gekoppeld kan worden in Steenbergen.” 

 

Daarmee heeft de verbinding met Roosendaal en met Bravis de benodigde aandacht. 


